
快乐谷中文学校学生守则 

（修订版，2025年 8月 26日）

    为维护良好的学习组织和安全的校园环境，快乐谷中文学校特制定本学生守则。所有学生均应遵守

本守则，共同营造积极向上的学习气氛。

第一章：尊师守纪，认真学习

1. 尊敬老师，友爱同学，文明有礼。

2. 上课专心听讲，积极发言，遵守课堂纪度，按时完成作业。

第二章：爱护公物，保持整洁

1. 爱护教室内外设施，不得在黑板、墙面等公共区域乱写乱画。

2. 如有损坏学校资产行为，必由家长承担賠偿责任。

第三章：严禁违反安全规定

1. 禁止谎报火警、撩自报警电话号码或撩动火灾安全设备。

2. 违反安全规定者将面临罚款以及相关法律责任。

第四章：遵守课间与校园规定

1. 课间十分钟休息期间不得大声喧喊、追逐打闹。

2. 未经老师或校方管理人员同意，学生不得离开校园。

第五章：课后整理教室

1. 下课前应收拾好个人物品，整理好桌椅。

2. 将垃圾投放入垃圾桶，保持教室整洁。

第六章：课堂行为管理

1. 学生在课堂上应遵守纪度，认真听讲，积极参与。如有打断讲课、影响他人学习、喧喊、打闹等

扰乱课堂组织行为，老师有权当场进行提醒或勸导。

2. 若学生层层违反课堂纪度，经勸导仍拒不改正，校方将见情节轻重，采取相应处理措施，如书面

警告、与家长沟通、安排家长随同听课，或暂停学生上课资格。

3. 在严重干扰课堂组织或影响他人安全的情况下，校方有权立即请学生暂时离开课堂，并召家长会

议，共同商议后续教育措施。

第七章：请假与接送规定

1. 学生如因病或其他原因无法到校，需由家长提前向任课老师请假。

2. 家长需严格遵守接送时间，确保学生安全离校。其他详细规定，请参见《家长守则》。

   本规定自2025年 8月 15日起生效，由快乐谷中文学校管理团队负责解释与修订。学校保留对本制度

的最终解释权，并有权根据实际需要对其内容进行修改。 



 Happy Valley Chinese School Student Code of Conduct
(Revised August 26, 2025)

In order to maintain a structured learning environment and ensure campus safety, Happy Valley Chinese School
has established the following Student Code of Conduct. All students are required to comply with these rules to
foster a positive and respectful academic atmosphere.

Article I: Respect for Teachers and Diligent Study

I.I Students shall treat teachers, classmates, and staff with respect, courtesy, and kindness.

I.II Students must  pay attention in  class,  participate actively,  observe classroom rules,  and complete  all
assignments on time.

Article II: Protection of School Property and Cleanliness

II.I Students must take care of classroom facilities and refrain from defacing blackboards, walls, or other
public property.

II.II In the event of damage to school property caused by a student, the parent or guardian shall be held
financially responsible for the full cost of repair or replacement.

Article III: Prohibition of Unsafe Behavior

III.I Students are strictly prohibited from falsely reporting emergencies, misusing the 911 emergency system,
or tampering with fire safety equipment.

III.II Violations  of  safety  protocols  will  result  in  penalties,  including  fines  and,  where  applicable,  legal
liability.

Article IV: Conduct During Breaks and Campus Regulations

 IV.I During the ten-minute breaks between classes, students must not engage in loud behavior, running, or
horseplay.

IV.II Students may not leave the school premises during class hours without prior approval from a teacher or
school administrator.

Article V: Classroom Clean-Up Responsibilities

V.I Before  leaving the classroom,  students  must  organize their  personal  belongings and straighten their
desks and chairs.

V.II Trash must be properly disposed of in designated receptacles to maintain a clean learning environment.

Article VI: Classroom Behavior and Discipline

VI.I Students  must  comply with classroom discipline standards  by  listening attentively and participating
constructively. Disruptive behaviors such as interrupting the teacher, distracting peers, shouting, or engaging in
horseplay will result in immediate correction by the teacher.

VI.II Repeated violations of classroom rules will  lead to progressive disciplinary action, including written
warnings, parental notification, mandatory parent attendance during class, or temporary suspension of classroom
privileges.

VI.III In cases of severe disruption or threats to others’ safety, the student may be removed from the classroom
immediately. A parent meeting will be convened to determine appropriate remedial or disciplinary measures.



Article VII: Absence and Pick-Up Regulations

VII.I  In case of absence due to illness or other reasons, parents must notify the class teacher in advance.

VII.II  Parents must strictly adhere to the school’s pick-up schedule to ensure student safety. Additional rules
and responsibilities are outlined in the Parent Code of Conduct.

This policy shall take effect as of August 15, 2025, and shall be subject to interpretation and revision by the
Administrative Team of Happy Valley Chinese School.  The School reserves the exclusive right  to the final
interpretation of this policy and retains the authority to amend its provisions at its sole discretion in accordance
with operational needs. 
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